
 

 

 

 

 

Närvarande: Emil Larsson, Anders Glemfelt, Bo Melvås, Gunnar Andreasson, Herbert Eriksson, Sauli 
Hakkarainen, Linda Claesson 

 

§1. Mötet öppnas 

 

§2. Föregående protokoll 

Följande kvarstår: 

Anders kollar över med Borås stad angående delbetalning av bomsystemet. 

Sauli kollar med skolan angående sargen. 

Mattias gör kontroll av funktionen av brandlarmet. 

 

§3. Ekonomi 

Den är fortsatt god.  

Ersättning för lokalvård uppjusterad.  

 

§4. Uthyrning och arrangemang 

Det rullar på. Tidigare hyresgäster kvarstår med sina tider.  

Ny hyresgäst (Sparsör AIK fotsal) tillkommer för regelbunden tid veckovis fram till mars 2020. 

Återkommande evenemang bokas in tidigt.  

 

§5. Besiktning utförd 2019-09-02 

Besiktning av utrustning i hallen genomförd. Två gymnastikmattor är utdömda. Vi fick anmärkning på 
romerska ringarna, målen, bommarna samt någon bänk.   

 

§6. Gymmet 

Vi har över 100 gymmare, det kommer lite nya medlemmar.  



Vi har en väggfast stakmaskin i gymmet. Önskemål har kommit in angående en annan modell av 
stakmaskin, fristående. Vi får undersöka mer vad det är som saknas med befintlig maskin innan 
beslut tas hur vi ska göra.   

Lampa utanför entré behöver fixas. Elektriker behöver kolla på det.  

Magnet till dörren mellan de båda gymmen ska fixas. 

Service på gymmaskiner är gjord. Ett löpband vibrerar lite vid höga hastigheter. 

Lamporna i gymmet släcks inte alltid. Vi ber elektriker koppla timer till belysningen så att det alltid är 
släckt mellan kl. 23-05.  

 

§7. Städning i sommar, hur gick det? 

Det har fungerat bra. Det som vi uppmärksammat är att det går åt väldigt mycket papper, främst i 
gymmet.  

 

§8. Målning utvändigt, status 

Målningen är inte riktigt färdig än. Det gråa är kvar.  

 

§9. Krav på antidopningsutbildning från Borås stad 

Vi måste vara med i ”gym i samverkan” för att Borås stads anställda ska kunna nyttja friskvårdsbidrag 
hos oss. Vi måste medverka på minst 2 av 4 samverkansmöten varje år. Utöver det ska vi närvara på 
utbildning, nästa tillfälle är 26/9, vi har ingen som har möjlighet att närvara. Sauli kollar upp när nästa 
tillfälle ges. 

Alla som löser gymkort måste skriva på avtal angående antidoping. Nya medlemmar skriver på direkt. 
Vi kommer att lägga avtal i gymmet med instruktioner att de ska läggas i låst brevlåda. Dessa bockas 
av mot medlemslista, om avtal inte kommer in kommer förlängning inte göras.  

 

§10. Ventilationen legat nere 

Ventilationen låg nere i slutet av augusti. Automatläget fungerar inte. Ventilationen är inställd på 
manuellt läge för att fungera. Vi får undersöka vad det kan vara som är trasigt för att få ordning på 
automatläget igen.  

 

§11. Övriga frågor 

Vi får tacka Fredrik Nero för att han har skött om vårt webbhotell under dessa år. Anders ansvarar för 
att ändra adress. 

Hissen är besiktigad.  

Utehissen är hos Björn Carlsson.  



Storstädningen under hösten ansvarar Equmenia för. De stämmer av med Yvonne om lämpligt 
datum.  

Vi kollar om Veteranpoolen kan göra utvändig tvätt av fönster i samband med att de har lift här för 
målning.  

 

§12. Nästa möte 

18 november kl 18.30. Mattias ansvarar för fika.  


